
 1

Protokół nr 58/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 23 maja 2012 r. 
 

 
Posiedzenie otworzył Członek Zarządu- Marcin Buliński /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Wicestarosta zawnioskował o zaakceptowanie porządku posiedzenia wraz z rozszerzeniem. Do 
proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 57/2012. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 57/2012. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na roboty budowlane dla zadania 
„Przebudowa mostu zlokalizowanego w ciągu drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) -
Krotoszyny –Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N(Radomno) w miejscowości Łąkorek na przepust z rur 
stalowych”. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Joanna Robaczewska- pracownik Zarządu Dróg Powiatowych/ 
 

Pani J. Robaczewska szczegółowo omówiła specyfikację istotnych warunków zamówienia. Stanowi ona 
załącznik nr 3 do protokołu.  
Skarbnik dodała, że otrzymano zawiadomienie od Ministra Finansów o wysokości kwoty przyznanej  
z rezerwy subwencji. Stanowi ona 152.600,00 zł. Wartość zabezpieczonych środków do przetargu  
w budżecie na dzień 31 maja 2012 r. będzie wynosiła 336.600,00 zł, z tego 150.000,00 zł będzie pochodziło  
z porozumienia z gminą Biskupiec, 34.000,00 zł to wkład własny Powiatu oraz 152.600,00 zł z rezerwy 
subwencji.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na roboty budowlane dla zadania 
„Przebudowa mostu zlokalizowanego w ciągu drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – 
Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N (Radomno) w miejscowości Łąkorek na przepust  
z rur stalowych”.  
 

Członkowie Zarządu wybrali skład komisji do przeprowadzenia postępowań:  
1) Przewodniczący – Buliński Marcin, 
2) Zastępca przewodniczącego – Umiński Wojciech, 
3) Sekretarz – Robaczewska Joanna, 
4) Członek komisji – Jamroży Jolanta. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.  
 

/Na posiedzenie weszła pani Anna Andrzejczak- kierownik Biura Rady Powiatu/ 
 

Pani A. Andrzejczak poinformowała Członków Zarządu, że w materiałach dotyczących przyjęcia projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego znajduje się Opinia prawna 
pana M. Sikorskiego- Radcy Prawnego. Stanowi ona załącznik nr 4. Wyjaśniła, iż w związku z tym, że 
sytuacja jest dość złożona, wystąpiono także do Komisarza Wyborczego jako organu kompetentnego w celu 
wydania opinii. Pismo do Komisarza Wyborczego w Elblągu stanowi załącznik nr 5. W odpowiedzi 
uzyskano jedynie wyjaśnienia Państwowej Komisji Wyborczej, stanowiące załącznik nr 6. Pani  
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A. Andrzejczak dodała, że Członkowie Zarządu otrzymali również Opinię prawną Radcy Prawnego 
uzyskaną przez pana M. Tuchalskiego. Stanowi ona załącznik nr 7.  
Ponieważ sytuacja jest złożona, Wicestarosta poinformował, że zastanawia się, czy decyzji w tej sprawie nie 
powinien podjąć Wojewoda, bądź Sąd Administracyjny. Dodał, że na posiedzeniu Sesji powinien 
wypowiedzieć się zarówno Radca Prawny jak i pan M. Tuchalski.  
Rozpatrując wariant, w którym Rada Powiatu podejmie uchwałę, pani A. Andrzejczak poinformowała,  
iż pan M. Tuchalski może zaskarżyć uchwałę. W konsekwencji w dalszym ciągu do zapadnięcia wyroku 
sądu będzie Radnym. 
Pani K. Trzaskalska poparła propozycję Wicestarosty dotyczącą możliwości wypowiedzenia się zarówno 
Radcy Prawnego jak i pana M. Tuchalskiego.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

/Pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
utworzenia i nadania statutu Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

/Na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji oraz pani 
Barbara Orłowska- pracownik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 

Pan A. Korecki poinformował, że pani Starosta odbyła spotkanie z panią Wasilewską w sprawie przejęcia 
Biblioteki. Zasugerował, że wraz z przejęciem Biblioteki mogą pojawić się dodatkowe wydatki finansowe.  
Skarbnik zapytała, czy w Bibliotece pracują osoby zatrudnione z karty nauczyciela?  
Pan A. Korecki potwierdził, że trzy osoby pracują z karty nauczyciela. Dodał, że pani Demska nie otrzymuje 
dodatku kierowniczego.  
Pani B. Orłowska dodała także, że jeżeli Powiat przejmie Bibliotekę, trzeba będzie podjąć uchwałę 
dotyczącą zniżki godzin. Pracownicy Biblioteki w chwili obecnej mają po 30 godzin i 5 nadgodzin. Jako 
nauczyciele powinni mieć uwzględniony w wynagrodzeniu dodatek uzupełniający. Jeżeli zapadnie decyzja  
o zniżce godzin, zostaną zmniejszone godziny pani Demskiej z tytułu pełnienia funkcji kierowniczej. 
Godziny pani Demskiej można będzie przenieść jako nadgodziny pozostałym nauczycielom.  
Pan W. Jabłoński zapytał, czy dyrektor może mieć zniżkę godzin? 
Pan A. Korecki wyjaśnił, że pani Demska jako kierownik filii nie ma żadnej zniżki. 
Pan W. Jabłoński dodał, że posiada dodatek kierowniczy.  
Pani B. Orłowska wyjaśniła, że pani Demska nie opracowywała m.in. doskonalenia zawodowego.  
To wszystko opracowywano w filii w Elblągu, dlatego nie miała omawianej zniżki, którą jak dodała powinna 
mieć. W tej sytuacji znaczenie ma jej wielkość.  
Pan A. Korecki poinformował, iż istnieje dylemat, czy powołać panią Dyrektor jako p.o., czy należy ogłosić 
konkurs.  
Skarbnik upewniła się, czy z dniem 1 września 2012 r. w ramach porozumienia z filią w Elblągu, Powiat 
otrzyma środki przewidziane do końca 2012 roku na prowadzenie Biblioteki. Zapytała, czy w filia w Elblągu 
pokryje wszelkie zwyżki związane z wynagrodzeniami niezależne od Powiatu, jeżeli będą podwyżki 
wynagrodzeń dla nauczycieli.  
Wicestarosta przedstawił jak rozumie sytuację. Powiat przejmuje Bibliotekę od 1 września 2012 roku i za 
cztery miesiące filia w Elblągu zwraca środki. Od 1 stycznia 2013 roku Powiat otrzymuje środki pieniężne 
na poziomie 2011 roku i ewentualną różnicę będzie musiał dopłacić.  
Skarbnik zasugerowała, że należy zapisać w aneksie, aby uwzględniano wszelkie podwyżki dla nauczycieli 
proporcjonalnie do przyjętych etatów. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku szkolnego 2011/2012 Zespołu Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim. 
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Pani B. Orłowska wyjaśniła, że aneks nr 4 jest z powodu długotrwałego zwolnienie Pani /wyłączenie jawności 
w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Szóstym punktem porządku posiedzenie było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 2012/2013 Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej 
w Nowym Mieście Lubawskim, dla którego organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
 

Pani B. Orłowska szczegółowo omówiła arkusz organizacji roku szkolnego 2012/2013 Poradni 
Psychologiczno- Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim, dla którego organem prowadzącym jest 
Powiat Nowomiejski. 
Po przeanalizowaniu ww. arkusza Członkowie Zarządu zadecydowali o naniesieniu poprawek do arkusza 
organizacji. Dyrektor Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej planowała zatrudnić dwie osoby: jedną na 20 
godzin, drugą na 12 godzin. Jednakże takie rozwiązanie nie jest korzystne mając na uwadze średnią na 
koniec roku. Postanowiono, aby zatrudnić tylko jednego nauczyciela stażystę na 30 godzin, pozostałe 
godziny będą stanowiły nadgodziny drugiego psychologa. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu ze zmianą. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia arkuszy organizacji roku szkolnego 2012/2013 w szkołach ponadgimnazjalnych,  
dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
 

Pani B. Orłowska przedstawiła Członkom Zarządu proponowane arkusze organizacji szkół 
ponadgimnazjalnych w roku szkolnym 2012/2013:   

• Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim, 
• Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim, 
• Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 

Skarbnik zaapelowała, aby przyjąć organizację roku szkolnego opracowaną w taki sposób, by  
w konsekwencji Powiat nie musiał do niej dopłacać.  
Wicestarosta zadeklarował, iż na obecnym posiedzeniu Zarządu, Członkowie ustalą ilość oddziałów, aby 
urealnić arkusz organizacji roku szkolnego 2012/2013 każdej ze szkół ponadgimnazjalnych, zaś na kolejnym 
posiedzeniu Zarządu, przystąpi się do zatwierdzenia ww. arkuszy organizacyjnych. 
Zarząd analizując arkusz organizacji roku szkolnego 2012/2013 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida, w którym 
zaplanowano utworzenie: 5 klas licealnych, 2 klasy technikum oraz 4 klasy zawodowe, zadecydował, aby 
powstały: 4 klasy licealne, 2 klasy technikum oraz 3 klasy zawodowe (w tym jedna integracyjna). 
Kolejnym analizowanym arkuszem organizacyjnym przez Członków Zarządu był arkusz Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach.  
Pani B. Orłowska wyjaśniła, iż w niniejszym arkuszu organizacji planuje się utworzyć 5 klas pierwszych:  
3 klasy technikum, 1 klasa liceum oraz 1 klasa zawodowa.  
Podczas analizy arkusza organizacji roku szkolnego 2012/2013 Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach, 
Członkowie Zarządu postanowili zaprosić na posiedzenie panią Dyrektor- Edytę Karpińską.  
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Edyta Karpińska- Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych  
w Czachówskach/ 
 

Pani Dyrektor poinformowała, iż nabór jest zgodny z wcześniejszymi planami opartymi na 
przeprowadzonych ankietach w szkołach gimnazjalnych. Poinformowała, że wszelkie działania utrudniają 
nieprawdziwe pogłoski o likwidacji szkoły w Czachówkach.  
Pani K. Trzaskalska nawiązując do przedstawionej organizacji roku szkolnego 2012/2013 zapytała panią 
Dyrektor, co byłoby w przypadku powstania tylko 2 klas pierwszych.  
Pani Dyrektor wyjaśniła, że mógłby powstać problem związany z przydzielaniem godzin polonistom. Jeden 
z polonistów ma kwalifikacje nauczania wyłącznie języka polskiego, drugi posiada kwalifikacje nauczania 
większej ilości przedmiotów, ponieważ ukończył studia podyplomowe. Dodała, że rozmawiała z 2 
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prawnikami, którzy zgodnie twierdzą, iż nie ma podstaw do wręczenia tym osobom wypowiedzenia 
zmieniającego ograniczającego etat.  
Pani Dyrektor zapytała, czy przy niewielkim naborze w dwóch klasach, byłaby możliwość ich połączenia, 
gdzie razem odbywałyby się zajęcia z przedmiotów ogólnokształcących, osobno z przedmiotów 
zawodowych. 
Sekretarz wyjaśniła, że w przypadku połączenia klas nadal będzie istniał problem dotyczący nauczycieli 
języka polskiego.  
Wicestarosta podziękował pani Dyrektor za wyjaśnienia oraz poinformował, że zostanie powiadomiona  
o postanowieniach Zarządu dotyczących arkusza organizacji roku szkolnego 2012/2013 Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach.  
 

/Pani E. Karpińska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Zarząd zadecydował, aby w Zespole Szkół Rolniczych utworzyć 3 klasy pierwsze: 1 klasę liceum, 1 klasę 
technikum oraz 1 klasę zawodową.  
Analizując arkusz organizacji roku szkolnego 2012/2013 Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście 
Lubawskim, w którym planowano utworzenie: 3 klas technikum oraz 1 klasy zawodowej, Zarząd ustalił, iż 
należy dokonać redukcji etatów (likwidacja osób niepełnozatrudnionych, których godziny zostaną 
przekazane nauczycielom pełnozatrudnionym).  
Reasumując wszystkie arkusze organizacji szkół ponadgimnacjalnych, Członkowie Zarządu zadecydowali, 
aby dyrekcja szkół urealniła je oraz współpracowała między sobą przy ich opracowywaniu. Ustalono, iż dnia 
28 maja 2012 roku odbędzie się kolejne posiedzenie Zarządu, na którym Członkowie Zarządu przystąpią do 
zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych roku szkolnego 2012/2013. Na posiedzenie zostaną zaproszeni 
dyrektorzy szkół ponadgimnazjalnych.  
 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku szkolnego 2011/2012 Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim, dla której organem prowadzącym jest Powiat 
Nowomiejski. 
 

Pani B. Orłowska wyjaśniła, że zgodnie z porozumieniem podpisanym w dniu 29 sierpnia 2011 r., zawartym 
pomiędzy Krajowym Ośrodkiem Wspierania Edukacji Zawodowej i Ustawicznej, Powiatem Nowomiejskim 
i Poradnią Psychologiczno – Pedagogiczną w Nowym Mieście Lubawskim wraca na cały etat pani 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/  – pedagog. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 
 

Zarząd zapoznał się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 
 

/Pan A. Korecki oraz pani B. Orłowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją dotyczącą rozliczenia 
dotacji celowej na realizację zadania „Pomoc dla poszkodowanych w budynku położonym  
w miejscowości Nawra 3 gm. Nowe Miasto Lubawskie z siedzibą w Mszanowie”. 
 

Sekretarz szczegółowo omówiła materiały dotyczące rozliczenia dotacji celowej na realizację zadania 
„Pomoc dla poszkodowanych w budynku położonym w miejscowości Nawra 3 gm. Nowe Miasto Lubawskie 
z siedzibą w Mszanowie”. Materiały stanowią załącznik nr 8. 
 

Drugim punktem rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
ogłoszenia konkursu na wykonanie zadań publicznych, związanych z realizacją w 2012 r. zadań 
powiatu przez organizacje pozarządowe. 
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/Na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska- pracownik wydziału Geodezji i Nieruchomości/  
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały. Dodała, że ogłoszenie ukaże się w najbliższej gazecie 
nowomiejskiej (dnia 25 maja 2012 r.). Termin rozpatrzenia ofert przypada na dzień 18 czerwca 2012 r. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Trzecim punktem rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem Pani Edyty Karpińskiej- 
Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
 

Pani J. Haska wyjaśniła, iż pani Edyta Karpińska poinformowała Zarząd Powiatu, że mieszkanie  
o powierzchni 48,3 m2 znajdujące się w budynku Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach zostanie 
wynajęte na cele mieszkaniowe. W konsekwencji powyższa informacja została anulowana, ponieważ 
zrezygnowano z wynajęcia mieszkania.  
 

Czwartym punktem rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem pani Bożeny Cebulskiej  
w sprawie rezygnacji z wynajmu lokalu biurowego o powierzchni użytkowej 11,20 m2 znajdującego się 
przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Pani J. Haska omówiła pismo pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista 
w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. Stanowi ono załącznik nr 9. 
 

Ostatnim punktem porządku były sprawy różne.  
 

Wicestarosta poprosił, aby pani J. Haska pokrótce opowiedziała o odbytych przetargach.  
Pani J. Haska jako pierwszy omówiła przetarg dotyczący działki rolnej w Czachówkach. W terminie 
wpłynęło jedno wadium w wysokości 13.100,00 zł wpłacone przez pana /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. W dniu przetargu 
nikt się nie stawił, w związku z powyższym wadium zostało zwrócone. Dodała, iż następnym krokiem jest 
obniżenie wartości nieruchomości. Powinno się je zatwierdzić na najbliższym posiedzeniu Zarządu, na 
którym oprócz ogłoszenia drugiego przetargu dotyczącego działki rolnej w Czachówkach ogłoszono by 
również przetarg dotyczący szkoły przy ul. Grunwaldzkiej oraz przetarg dotyczący parkingu. 
W następnej kolejności pani J. Haska omówiła rokowania na działki przy ul. Kopernika. W tym przypadku 
nie wpłynęło wadium oraz nikt nie stawił się do przetargu. Najprawdopodobniej zostaną ogłoszone kolejne 
rokowania.  
Pani J. Haska poinformowała również o koszcie ogłoszenia mającego pojawić się dwukrotnie w gazecie.  
W gazecie Wyborczej oraz Rzeczpospolitej wyceniono na 4.500,00 zł. W gazecie Olsztyńskiej koszt 
wyniósłby około 6.000,00 zł.  
Skarbnik zasugerowała, iż należy w ogłoszeniach zamieścić również informację, do której nieruchomości 
będzie doliczany podatek VAT.    
 

/Pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Wicestarosta zakończył obrady Zarządu Powiatu. 
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